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Znak: Klasyków/kału ża/02/2016 

 
 
Dotyczy: eliminacji rozlewiska z jezdni ul. Klasykó w.  
 
 
Szanowna Pani Prezydent ! 
 
 W związku z odpowiedzią ZDM z dnia 20 stycznia 2016 r., znak: ZDM-
URD.5541.105.2016.KCZ/2 (załącznik) na monit dotyczący konieczności wykonania 
trwalszego odwodnienia jezdni ul. Klasyków, wnioskuję do Pani o wygospodarowanie w 
budżecie m.st. Warszawy środków na przebudowę ul. Klasyków i ujęcie tej inwestycji w WPF 
m.st. Warszawy. 
 Ulica Klasyków przez ponad 20 ostatnich lat nie zmienia swego wyglądu. Tak jak 20 
lat temu, posiada wąski jednostronny chodnik (1,5 m szerokości tuż przy krawężniku na odc. 
ul. Krokwi – ul. Bohaterów, tj. niezgodny z obecnymi przepisami), jej nawierzchnia nie była 
przebudowywana, czy nawet frezowana i jest skoleinowana. Oświetlenie ulicy jest starego 
typu i nieefektywne, a jednocześnie bardzo energochłonne. Ulica nie posiada też 
odwodnienia. Tymczasem ruch na ul. Klasyków znacznie się nasilił po przebudowie 
pobliskiego przejazdu kolejowego oraz w wyniku ogólnej rozbudowy dzielnicy Białołęka. 
 To wszystko sprawia, że ul. Klasyków stała się niebezpieczna. Dlatego też zasadnym 
jest, aby w budżecie m.st. Warszawy znaleźć środki na przebudowę ul. Klasyków np. zamiast 
przebudowy ul. Grzybowskiej w obecnie planowanym kształcie, który budzi kontrowersje 
wśród mieszkańców Woli. 
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